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:المواصفات الفنية 

 م طي  ةفاامإخاا  ام ط ون ط   اا حاا  ياا ام خاا    لأمأثناا عملية ااممع ي ااممإطااا لأموماا مم  ط  ن اا لأ م.1

.طينممح إ مأيمعش ه تمفيمطا لأموم مم  ط  ن  لأ

املناااا م طافااااضمفاااايمل مااااامم  طين اااا لأم طا ط اااام مياااا ام خاااا    لأم  طاااا م طافااااضمط ااااي  م  ااااممح اااا. 2

. طثق مإ   عه

. ا5 ا مإلاميزي م نبس طم لإم مم طسفليملنم4لاميزي م طفضقمب نم ط ا طم طقاريممطلإم مملنم. 3

يمنفا م نم طع  مضم طا ط مم ط ساض مإ ط ينافمفام(  ط زعم طيساح)يو  مخاحم ط ن حم طعة يم. 4

.5 طا لم لإ ي ليملنمكي ملاميزي  م1.5: 1000 لانبس طمكي ميو  م طيس    م

 طااا لمكياا ملاميزياا  م3: 1000(  اا ملاا  م ط اازعم طي ساام)عواا  م خاا ق  مم طع مااامم طبان اامم طا ط اامم. 5

.5 لإ ي ليملنم

وا  م ط ا   يميإميو  م ع  هم معف عم طساحم طبانيمطةع  مضم طا ط مم ط ينفمإ ط ساض م    ييا   م. 6

. ا1.0

. ا2± يو  م ناض فملضضم لإم مم. 7

    ااااممف ااااا تم طيساااا   ضم طي  اااا  تمللاااارم طاااا ل    نم ط سااااض مإ ط يناااافمطةناااا  ب م ط م  اااامم  . 8

ع بامملن راضم طيسان مإ طعن راضم.  اا1+  ا ري ها إ ط ةف مم بن اممللارم طياا مم طيشا ضت مإعوا  م

. ط يمي ام   خه م ب أم طو   م   صف

3

https://api.whatsapp.com/send/?phone=%2B966112712100&text&type=phone_number&app_absent=0
mailto:info@masader-j.com
https://www.masader-j.com/masader/store
https://www.google.com/maps/place/%D8%B4%D8%B1%D9%83%D8%A9+%D9%85%D8%B5%D8%A7%D8%AF%D8%B1+%D8%A7%D9%84%D8%AC%D8%B2%D9%8A%D8%B1%D8%A9+%D8%A7%D9%84%D8%AA%D8%AC%D8%A7%D8%B1%D9%8A%D8%A9+%D9%85%D8%B3%D8%A7%D9%87%D9%85%D8%A9+%D9%85%D9%82%D9%81%D9%84%D8%A9%E2%80%AD/@24.531596,46.6999206,19z/data=!4m6!3m5!1s0x3e2f0d7874ca69e9:0xd1e81cf9a0162528!8m2!3d24.5316809!4d46.6999657!16s%2Fg%2F11g_v737tp?entry=ttu


:المواصفات الفنية 

 ط اامملاانم ط اا بمب ع  اا م طع مااامم طي ق معاامم طض  ساا ممطلإماا مم اامم طع مااامم طا ط  اا إ يزياا ملام. 9

. نمم لم طع مامم طي ق معم0.002

لإماا مم اانمأ اااماااي  م اا تم لإماا م ملاميساايحم باا     مبثقاا مأخاااحم ط ناا حم طعةاا يمإ طساافليمط. 10

.ب خ ثن عم طف ا تم طيا  تمفيم طضخا

.ب تم طضخاعو  م ي ممف ا تمك  فمم ط عة قم طي    تمللرم لإم مم    فقممعي    م مم  اة. 11

اا م اانم طن اا. ي   فااقمطااا لأم لإماا مم اامم   رااف تم طةااا لأ. 12 اا مإن ط    ع تميواا  م طةااا لأم ساااا  مإن لي 

 انم% 15يزي مم لم طقاامم طسافليملانمإملا ا م0.5يزي مليقم طقامم طسفليملنمكي ملامإ طاُفض م

.يو  مهن تمف ا تمه  عمأإمش    م ط بثمأإمغ ضه م نم طع  بم  نض كي ملامم لم طةا لأ م

.طضخ   تفيم  ط   إ ي امعنف ذمه وام طةا لأمفيم لإم ممبي مي   فقمب  مم مم  اةب تم. 13
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لمزيد من المنتجات والخدمات
:قم بزيارة موقعنا الإلكتروني
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Masader AL-Jazeera   
(1022123)

Chassis Tank
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1. When assembling and welding the aluminum frame, various technological means 

should be adopted to prevent the welding deformation of the aluminum frame.

2. When drilling the aluminum longitudinal beam, the drilling template is used to 

ensure the size and position accuracy of the hole.

3. The difference between the diagonal lines of the frame is not mare than 4mm, 

and the flatness of the underframe is not mare than 5mm;

4. The upper wing surface (flat part) of the left and right longitudinal beams shall 

be in the same plane, the flatness shall be 1000 : 1.5, and the total length shall be 

no more than 5.

5. The straightness of longitudinal beam abdomen (except the widened part) is 

1000 : 3, and the total length is not more than 5.

6. The height direction of the ventral surface of the left and right longitudinal 

beams shall be parallel, and the parallelism shall be 1.0 mm.

7. The frame width deviation is ± 2mm.

8. The pin holes on the left and right supports of the front and rear leaf springs are 

based an the common axis, and their coxiality is + 1 mm. The datum elements and 

the measured elements follow the principle of maximum entity.

Technical Specification :
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9. The perpendicularity tolerance of the main crossbeam of the frame to the 

longitudinal beam shall not be greater than two thousandths of the length of the 

cross beam.

10. In order to ensure the strength of the frame, the upper and lower wing surfaces 

of the frame are not allowed to be punched in principle except for the holes specified 

in the drawing.

11. All suspension bracket holes on the frame should be strictly in accordance with 

the drawing requirements. 

12. The welding of frame shall meet the welding specification. The weld shall be flat,  

smooth, free of weld bead and arc pit, the undercut depth shall not be greater than 

0.5mm, the undercut length shall not be greater than 15% of the weld length, and 

there shall be no air hole, slag inclusion and other defects.

13. The welding structure in the frame shall be carried out in strict accordance with 

the tolerance requirements of the drawings.

Technical Specification :
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For more Products & Services
Visit our Web site :

www.masader-j.com
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